
           
Protokół Nr XXVI /2008 

z Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 
w dniu 31 października 2008 r. w siedzibie Urzędu Miasta – Gminy Stryków. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
radni Rady Miejskiej w Strykowie wg załączonej listy obecności 
przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg załączonej listy obecności 
sołtysi wg załączonej listy obecności 
osoby zaproszone wg listy obecności  
 
Ad. 1. Otwarcie obrad XXVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
 
Otwarcia sesji o godz.9.05 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł 
Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
Na sali obrad brak radnego Wojciecha Cichosza, Karola Lenarta, Andrzeja Pożarlika. 
 
Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Strykowie. 
 
Przewodniczący powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu RM w 
Strykowie Grzegorzowi Kozłowskiemu. 
 
Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XXVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad.  

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 
Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokółu z XXV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 29 września 2008 r.  
6. Informacja dotycząca możliwości pozyskania zewnętrznych środków finansowych 

na realizację inwestycji w gminie Stryków. 
7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej. 
8. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta – Gminy 

Stryków.  
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a ) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta – Gminy Stryków ; 
            b ) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta – Gminy Stryków ; 
 c ) ustanowienia tytułów: ,,Honorowy Obywatel Gminy Stryków ”, ,, Zasłużony  
                dla Ziemi Strykowskiej ” oraz ustalenia zasad ich przyznawania; 
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 d) określenia nagród i wyróżnień za wysokie wyniki sportowe w dziedzinie sportu i      
                kultury fizycznej oraz ustalania zasad i trybu ich przyznawania; 
 e) ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i  
                Mieszkaniowej w Strykowie; 
 f) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym  
               dzierżawcą nieruchomości; 
 g)  wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu zabudowanej nieruchomości  
               stanowiącej własność gminy położonej w Strykowie przy ul. Grunwaldzkiej 29A; 
 h ) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemców w drodze  
                bezprzetargowej samodzielnych lokali mieszkalnych stanowiących własność        
                gminy; 
 i) ustalenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu poboru tych opłat w   
                drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso; 
 j ) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny od Skarbu Państwa działek  
                stanowiących drogi położonych we wsi Sosnowiec i Smolice; 
 k ) przyjęcia tekstu jednolitego statutu Związku Międzygminnego ,,BZURA ”; 
 l ) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2008 oraz   
                 aktualizacji planu finansowego ZGKiM w Strykowie na rok 2008; 
 ł) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2009 rok; 
 m ) ustalenia stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta-Gminy  
      Stryków na 2009 rok; 
 n) określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
13. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi i wnioski do proponowanego 
porządku obrad sesji. 

Radny Włodzimierz Grochocki zgłosił wniosek formalny o wykreślenie z porządku obrad 
XXVI sesji punktu: 
nr 10 Interpelacje i zapytania radnych; 
nr 11 Wolne wnioski i sprawy różne. 

Uzasadnienie wniosku: duża ilość uchwał na dzisiejszej sesji oraz to, że część radnych 
będzie brała udział w innej uroczystości w godzinach południowych w dzisiejszym dniu.  

Przewodniczący zarządził głosowanie nad wnioskiem radnego Grochockiego: 
      9 głosów za  
      2 głosy przeciwne 
      1 głos wstrzymujący się  
 
Radny Witold Śliwkiewicz poprosił o przedstawienie informacji o aktualnej sytuacji w 
szpitalu w Głownie. 
Przewodniczący odpowiedział, że będzie taka możliwość na informację w trakcie sesji. 
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Porządek obrad po zmianach:  
1.Otwarcie obrad XXVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie prawomocności 
obrad.  
2.Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 
Miejskiej w Strykowie. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
 

4.Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5.Zatwierdzenie protokółu z XXV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu    
    29 września 2008 r.  
6.Informacja dotycząca możliwości pozyskania zewnętrznych środków finansowych na  
    realizację inwestycji w gminie Stryków. 
7.Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego Rady Miejskiej w  
    Strykowie i Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej. 
8.Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta – Gminy  
    Stryków.  
9.Podjęcie uchwał w sprawie: 
 a ) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta – Gminy Stryków ; 
            b ) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta – Gminy Stryków ; 
 c ) ustanowienia tytułów: ,,Honorowy Obywatel Gminy Stryków ” , ,, Zasłużony  
                dla Ziemi Strykowskiej ” oraz ustalenia zasad ich przyznawania; 
 d) określenia nagród i wyróżnień za wysokie wyniki sportowe w dziedzinie sportu   
                  i   kultury fizycznej oraz ustalania zasad i trybu ich przyznawania; 
 e) ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i  
                Mieszkaniowej w Strykowie; 
 f) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym  
               dzierżawcą nieruchomości; 
 g)  wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu zabudowanej nieruchomości  
               stanowiącej własność gminy położonej w Strykowie przy ul. Grunwaldzkiej     
               29A; 
 h ) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemców w drodze  
                bezprzetargowej samodzielnych lokali mieszkalnych stanowiących własność       
                 gminy; 
 i) ustalenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu poboru tych opłat w   
                drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso; 
 j ) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny od Skarbu Państwa działek  
                stanowiących drogi położonych we wsi Sosnowiec i Smolice; 
 k ) przyjęcia tekstu jednolitego statutu Związku Międzygminnego ,,BZURA ”; 
 l ) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2008 oraz   
                 aktualizacji planu finansowego ZGKiM w Strykowie na rok 2008; 
 ł) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2009 rok; 
          m ) ustalenia stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta-Gminy  
      Stryków na 2009 rok; 
 n) określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 
10. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
11. Zamknięcie obrad. 
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Głosowanie: 11 głosów za  

                             1 głosy przeciwne 
                             0 głosów wstrzymujących się  
 
 Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków  
na XXVI sesji R M w Strykowie. 
 
Do Komisji uchwał i Wniosków zostali zgłoszeni następujący radni: 
Radny Włodzimierz Grochocki – zgłosił się sam 
Radny Czesław Polit – zgłosił się sam 
Radny Józef Migdałek– zgłosił się sam 
 
Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie 
        12 głosów za  
          0 głosów przeciwnych  
          0 głosów wstrzymujących się  
 
 
Ad. 5. Zatwierdzenie protokołu z XXV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła 
się w dniu 29 września 2008 r.  
 
Przewodniczący Rady Paweł Kasica poinformował, że nie ma wpisów do protokółu, zapytał 
czy są uwagi do protokółu. 
Uwag nie zgłoszono. 
głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XXV sesji Rady Miejskiej w Strykowie   
                    12 głosów za  
           0 głosów przeciwnych  
           0 głosów wstrzymujących się  
Protokół z XXV sesji Rady Miejskiej w Strykowie został zatwierdzony. 
Na obrady przybył radny Karol Lenart. 
 
 Ad. 6. Informacja dotycząca możliwości pozyskania zewnętrznych środków 
finansowych na realizację inwestycji w gminie Stryków.  
 
Informację przedstawił Pan Witold Kosmowski – naczelnik Wydziału Informacji, Promocji, 
Pozyskiwania Środków Pozabudżetowych, który powiedział, że w województwie łódzkim 
zaawansowanie Regionalnego Programu Operacyjnego w porównaniu z innymi 
województwami jest straszne, te programy, które byłyby wykorzystane przez naszą gminę 
jeszcze nie zostały uruchomione, a instytucje wdrażające programy nie wiedzą, kiedy zostaną 
one uruchomione, obecnie wypełniany jest wniosek na przedszkole samorządowe- program 
infrastruktura edukacyjna, jest to jedyny przydatny program dla Gminy Stryków. 
PROW miał ruszyć w maju 2008 r., z ostatnich źródeł wiadomo, że uruchomiony zostanie 1 
grudnia 2008 r., program przewiduje dużo warunków do spełnienia, w programie mogą 
uczestniczyć gminy wiejskie, miejsko-wiejskie i miasta do 5 tys. mieszkańców, więc nasze 
miasto i gmina się kwalifikują, za określone rzeczy przyznawane są punkty, kwota 
dofinansowania wynosi do 75%, ma ruszyć od grudnia 2008r. Pan Kosmowski powiedział, że  
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ostatnie dwa lata są stracone z winy Urzędu Marszałkowskiego, Ministerstwa Rozwoju 
Regionalnego i Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi.  
Program rządowy MSWiA związany z przebudową dróg lokalnych miał zostać uruchomiony 
w dniu dzisiejszym, lecz nie ma żadnej informacji, że tak się stało – powiedział Naczelnik. 
Pan Kosmowski powiedział, że zadanie pod nazwą Przebudowa dróg na Osiedlu Wolność 
spełnia wymogi, aby skorzystać z tego programu. Do 13 października zostały przesłane 
propozycje na inwestycje, które mogły zostać dofinansowane w ramach oszczędności MRR, 
zaproponowano: budowę kanalizacji sanitarnej w Tymiance, w Bratoszewicach, budowę 
przydomowych oczyszczalni ścieków, Gmina Stryków nie znalazła się na liście przyznającej 
dofinansowanie, pieniądze w niektórych przypadkach zostały przydzielone dwa razy na tę 
samą inwestycje, zadziałała solidarność partyjna – powiedział pan Kosmowski. Mówił także, 
że Gmina Stryków włącza się w program Kapitał Ludzki, także, jako Stowarzyszenie Lokalna 
Grupa Działania Polcentrum, projekty te przeszły ocenę formalną.  
 
 
 Ad. 7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady Paweł Kasica poinformował, że: 

• w okresie od ostatniej sesji uczestniczył w pracach Komisji Rolnictwa i bieżących 
pracach Rady; 

• brał udział w Kongresie Gmin Wiejskich w Warszawie  
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie na podstawie art.24 h ust.6 i ust.12 
ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym przedstawił informację z analizy 
danych zawartych w oświadczeniach majątkowych za rok 2007 radnych Rady Miejskiej w 
Strykowie oraz odczytał pisma pozostałych podmiotów dokonujących analizy oświadczeń 
majątkowych tj. Wojewody Łódzkiego zn.BN-0717/1197/OM/08 z dnia 17.10.2008 r., 
Naczelnika Urzędu Skarbowego w Głownie zn. US I 412/274/312/08/IS, Naczelnika Urzędu 
Skarbowego Łódź-Widzew zn.IB-1-412/678/103G.D./2008, Naczelnika Urzędu Skarbowego 
w Brzezinach zn. Nr I-412/ośw./2008/IB, które wpłynęły do Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Strykowie.  
 
W następnej kolejności przewodniczący stałych komisji RM złożyli informację z przebiegu 
posiedzeń Komisji w okresie między sesjami. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 
radny Grzegorz Kozłowski poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym 
wizytowała wybrane inwestycje : 2 zakończone tj. budowę boiska sportowego przy Zespole 
Szkół Nr 2 w Bratoszewicach oraz budowę dwóch ulic w osiedlu Kopernika oraz 2 inwestycje 
rozpoczęte tj. budowę boiska sportowego ,,Orlik” przy Zespole Szkół Nr 1 w Strykowie oraz 
budowę kanalizacji w Tymiance. Na posiedzeniu Komisja wydała opinię do projektów 
uchwał, które przedstawiane są dziś na sesji. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Grzegorz Kuna poinformował, że 
Komisja odbyła dwa posiedzenia: pierwsze 15.10.2008 r., na którym rozpatrywała skargi 
złożone na Burmistrza Miasta- Gminy Stryków. Na posiedzeniu w dniu 29.10.2008 r. 
Komisja zapoznała się z formami ubezpieczenia uczniów w szkołach na terenie Gminy 
Stryków od następstw nieszczęśliwych wypadków. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 
radny Czesław Polit poinformował, że Komisja odbyła dwa posiedzenia. Na jednym 
posiedzeniu Komisja opiniowała plan gospodarki odpadami w Gminie Stryków na lata 2008-
2011 na drugim posiedzeniu Komisja zapoznała się z informacjami dotyczącymi planu i 
studium zagospodarowania oraz opiniowała projekty uchwał na dzisiejszą sesję. 
 
Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i Spraw 
Obywatelskich Rady Miejskiej radny Józef Migdałek poinformował, że Komisja odbyła 
jedno posiedzenie, na którym zapoznała się z informacją dotyczącą wyników sportowych w 
klubach sportowych oraz informacją dotycząca remontów w placówkach oświatowych w roku 
2008 i planowanymi na 2009 r. Komisja opiniowała projekty uchwał na dzisiejszą sesję. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych 
Rady Miejskiej radny Mirosław Kucharski poinformował, że Komisja spotkała się raz, 
omawiane były bieżące sprawy związane z bezpieczeństwem ruchu drogowego w mieście i 
gminie Stryków ze szczególnym uwzględnieniem budowy zatoczek i wpływu tych zatoczek 
na bezpieczeństwo ruchu drogowego. Został sporządzony stosowny wniosek do komisji przy 
Starostwie Powiatowym w Zgierzu o uzyskaniu opinii czy zatoczki mają wpływ na 
bezpieczeństwo ruchu drogowego. 
Radny Kucharski pytał, czy te zmiany, które są w oświadczeniach majątkowych zostały 
umieszczone w BIP, jeżeli nie to, kiedy będą? Wszystkie uzupełnienia w oświadczeniach 
majątkowych powinny być umieszczone w biuletynie informacji publicznej. 
Radca prawny Pani Iwona Urban pytała, czy składane były takie korekty do Rady, jeżeli nie, 
a były wymagane korekty to należy je złożyć do Rady i wtedy będzie możliwość ogłoszenia 
w bipie. 
 
 Ad. 8. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta 
– Gminy Stryków.  
Na obrady przybył radny Andrzej Pożarlik (38́ ). 
 
W pierwszej części swojego wystąpienia Burmistrz poprosił o przedstawienie prezentacji dot. 
budowy nowego przedszkola na terenie naszej gminy.  
Prezentacje przedstawił pan Marek Spiżewski, który poinformował, że na budowę nowego 
przedszkola można otrzymać dofinansowanie z Regionalnego Programu Operacyjnego, 
Działanie 5.3. Infrastruktura Edukacyjna, ogólny koszt inwestycji to 7-8 milionów zł. 
Następnie pan Spiżewski przedstawił poszczególne elementy, z których złożone będzie 
przedszkole, wstępna lokalizacja to Park Inwestycyjny na terenie Smolic, liczba dzieci – 150, 
które będą dowożone do przedszkola busem.  
 
Pan Widalski – sołtys wsi Kalinów zapytał, jaki będzie przybliżony koszt pobytu dziecka w 
przedszkolu.  
Pan Spiżewski odpowiedział, że zadaniem burmistrza jest finansować przedszkole publiczne 
natomiast, jeśli chodzi o przedszkole prywatne to dotacja z Urzędu wynosi nie mniej niż 75%, 
planuje się uzyskać także dofinansowanie z firm ulokowanych na terenie Gminy Stryków, 
koszt pobytu dziecka w przedszkolu będzie wynosić ok. 500 -1000 zł miesięcznie, dla dzieci 
najbiedniejszych także przewiduje się dofinansowanie.  
Pan Bogdan Walczak – przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód zabierając głos powiedział, 
że chodzi o wychowanie przyszłych pokoleń, ale gdy usłyszał o lokalizacji przedszkola w  
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Parku Inwestycyjnym, zapytał czy to mają być dzieci – komputery, roboty, czy za unijne 
pieniądze będzie zgoda na zrobienie takiego przedsięwzięcia, dzieci będą tam przebywać w 
samym ołowiu, przedszkole jest wskazane, ale trzeba byłoby zlikwidować istniejące dwa 
przedszkola, w Parku Inwestycyjnym pracują ludzie przyjezdni, zapytał, czy mają dowozić 
swoje dzieci busem ze Zgierza, Brzezin, po za tym przedszkole winno być usytuowane na 
terenach zielonych, w północnej części Gminy - mówił pan Walczak   
Pan Spiżewski odpowiedział, że miał takie same obiekcje, rozmawiał na te tematy z 
Burmistrzem Jankowskim, w Parku Inwestycyjnym są nowoczesne technologie, a przedszkole 
nie będzie usytuowane w samym Parku, tylko ok. 1 km od Parku i nie bezpośrednio przy 
głównej trasie, jest także linia autobusowa dofinansowywana przez Gminę Stryków, po za 
tym każdy rodzic dzieci do lat 14 według prawa nie może pracować w godzinach 
nadliczbowych i porze nocnej.  
 
Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że chciał, aby oferta nowego przedszkola została 
przedstawiona na forum publicznym, nie zgadza się z Panem Walczakiem, z tym, że trzeba 
byłoby zlikwidować istniejące dwa przedszkola, ponieważ w roku bieżącym do przedszkoli 
nie zostało przyjętych 70 dzieci, co spowodowało, że rodzice tych dzieci nie mogli podjąć 
pracy. Burmistrz powiedział, że firma chce wybudować przedszkole na własny koszt, 
usytuowanie przedszkola jest sprawą otwartą, zastanawialiśmy się nad terenem byłej 
strzelnicy w Smolicach.  
Pan Spiżewski powiedział, że odległości nie będą miały znaczenia, ponieważ będzie bus 
dowożący dzieci do przedszkola. 
Burmistrz podziękował za prezentację, w drugiej części sprawozdania poinformował, że 
odnośnie środków pozabudżetowych to Gmina Stryków cały czas jest przygotowana na 
bieżąco, w pełni przygotowana jest inwestycja dot. Osiedla Wolność.  
Burmistrz poinformował o organizowanym seminarium przez Stowarzyszenie za Miastem z 
Dobrej Nowin dla pracowników Urzędu, radnych RM, sołtysów, którego celem jest 
przybliżenie elementów parku, jego walorów, Burmistrz zachęcał do wzięcia udziału w 
seminarium, które odbędzie się 14 listopada br., listy, na które można się wpisywać są już 
udostępnione.   
 
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach.  
 
Po przerwie. 
 
Przewodniczący Rady poprosił o udzielenie informacji na temat obecnej sytuacji Szpitala 
Miejskiego w Głownie.  
 
Głos zabrał Radny Józef Migdałek - członek Społecznej Rady ZOZ w Głownie, powiedział, 
że był zszokowany wiadomością o strajku i ewakuacji chorych, tym bardziej jest to przykre, 
iż odbywało się to w obiektywach kamer telewizyjnych. Radny powiedział, że jest mu wstyd, 
że jest członkiem Społecznej Rady ZOZ i o tych wydarzeniach nie został wcześniej 
powiadomiony. Kamery telewizyjne pokazały najbardziej schorowanych, niedołężnych, radny 
wini za tę sytuacje Wojewodę Łódzkiego, który nie zareagował wcześniej, gdy dyrektor 
szpitala Pan Kupis zadecydował o ewakuacji, nie mając do tego prawa. Radny Migdałek 
poinformował, że od września nie było spotkania Rady Społecznej ZOZ, natomiast 
wiadomości z prasy są przykre, smutne, szczególnie dziwi zachowanie się lekarzy, którzy  
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pracując w służbie zdrowia nie powinni robić tego społeczeństwu, jeśli odbędzie się 
posiedzenie Rady Społecznej będzie więcej informacji do przekazania.  
Radny Witold Śliwkiewicz zapytał i poprosił o wyjaśnienie, dlaczego chorzy mieli 
przywieszone etykiety, na których z jednej strony był napis „ZGON”. 
Odpowiedzi udzielił Pan Wiesław Przybysz Przewodniczący Zarządu Osiedla im. M. 
Kopernika, który jest pracownikiem służby zdrowia i powiedział, że takie są wymogi unijne i 
standardy europejskie.  
 
Radny Józef Migdałek powiedział, że te działania były pod publikę i są bardzo przykre, mino, 
iż takie są przepisy unijne.  
 
 
 Ad. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
a ) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta – Gminy Stryków; 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przesłany radnym w 
terminie zgodnym ze Statutem oraz projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji, zapytał czy są pytania do projektu uchwały.  
Pytań nie zgłoszono.  
Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie autopoprawki, która polega na 
dopisaniu w § 1 po słowie uznaje „przedmiotową skargę”. 
Głosowanie w sprawie przyjęcia autopoprawki:  
Głosowanie: 13 głosów za 
                       0 głosów przeciw 
                       1 głos wstrzymujący się 
Ponieważ nie zgadzała się liczba oddanych głosów z liczbą radnych obecnych na sali 
Przewodniczący Rady złożył wniosek o reasumpcje głosowania:  
Głosowanie wniosku: 13 głosów za 
                                     0 głosów przeciw 
                                    2 głosy wstrzymujące się 
 
Następnie odbyło się głosowanie w sprawie przyjęcia autopoprawki: 
Głosowanie: 13 głosów za 
                       0 głosów przeciw 
                       2 głosy wstrzymujące się 

 
Głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały w sprawie Rozpatrzenia skargi na Burmistrza 
Miasta-Gminy Stryków:  

                                   13 głosów za 
                                    1 głos przeciw 
                                   1 głos wstrzymujący się 

 
b ) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta – Gminy Stryków; 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przesłany radnym w 
terminie zgodnym ze Statutem oraz projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji, zapytał czy są pytania do projektu uchwały.  
Pytań nie zgłoszono.  
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Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie autopoprawki, która polega na 
dopisaniu w § 1 po słowie uznaje „przedmiotową skargę”. 

    Głosowanie w sprawie przyjęcia autopoprawki 
Głosowanie: 14 głosów za 
                        0 głosów przeciw 
                       1 głos wstrzymujący się 

    Głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały w sprawie Rozpatrzenia skargi na Burmistrza 
Miasta-Gminy Stryków:  
Głosowanie: 14 głosów za 

                    0 głosów przeciw 
                   1 głos wstrzymujący się 

 
c ) ustanowienia tytułów: ,,Honorowy Obywatel Gminy Stryków ”, ,,Zasłużony  
    dla Ziemi Strykowskiej” oraz ustalenia zasad ich przyznawania; 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przesłany radnym w 
terminie zgodnym ze Statutem oraz projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji, zapytał czy są pytania do projektu uchwały.  
Pani Sekretarz zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały, dotyczącą załączników Nr 5 i 
8 do Regulaminu nadawania i pozbawiania tytułów „Honorowy Obywatel Gminy 
Stryków”, „Zasłużony dla Ziemi Strykowskiej”, autopoprawka ta nie będzie miała 
wpływu na treść dokumentu, poprawi jedynie aspekt wizualny, w Załączniku nr 5 do 
Regulaminu tytuł przeniesiono na środek strony i brzmi on teraz „Akt nadania tytułu 
”Honorowy Obywatel Gminy Stryków”, napis Rada Miejska jest również na środku 
strony, dodano również następujący zapis: najwyższego wyróżnienia i uznania.  
W załączniku Nr 8 do Regulaminu tytuł przeniesiono na środek strony i brzmi on teraz 
„Akt nadania tytułu ”Zasłużony dla Ziemi Strykowskiej”, napis Rada Miejska jest również 
na środku strony, dodano również następujący zapis: najwyższego wyróżnienia i uznania.      

 
Głosowanie w sprawie przyjęcia autopoprawki 

Głosowanie: 14 głosów za 
                        0 głosów przeciw 
                       1 głos wstrzymujący się 
Następnie radny Jarosław Filipiński zapytał, czemu na odznaczeniu i medalu są dwa różne 
herby.   
Pani Sekretarz poinformowała, że nie ma źródeł i dokumentu potwierdzającego, co do 
nadania herbu dla Strykowa. Następnie Pani Sekretarz przedstawiła krótką historię herbu 
Strykowa. 
Radny Grzegorz Kuna zapytał, czemu Kapituła będzie pracować w tajemnicy, to powinno 
być jak najbardziej jawne, ponieważ to jest bardzo poważna sprawa. 
Pan Burmistrz odpowiedział, że podczas prac Kapituły będzie dyskusja nad osobą, mogą 
się pojawić różne wątki z życia dotyczące tej osoby, a niekoniecznie prawdziwe.  
Radny Józef Migdałek poinformował, że Komisja Edukacji, … Rady Miejskiej pracowała 
nad tym dokumentem bardzo długo, były konsultacje z historykami, aby był on 
wiarygodny, trzeba dokładnie poznać osobę, której będzie przyznany medal bądź 
odznaczenie, trzeba wziąć za to odpowiedzialność. 
W sprawie procedowania uchwały głos chciał zabrać Pan Bogdan Walczak- 
Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód.  
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Przewodniczący Rady nie udzielił głosu panu Walczakowi, ponieważ Rada pracuje nad 
uchwałą.  
Pan Walczak zapytał, dlaczego nie może zabrać głosu, na jakiej podstawie.  
Pani Iwona Urban – mecenas Urzędu odpowiedziała, że to są zasady Regulaminu 
ustanawiania tytułów Honorowy Obywatel Gminy Stryków i Zasłużony dla Ziemi 
Strykowskiej ustalone przez Radę, Rada pracuje zgodnie z art. 18, ust. 2, pkt. 14 ustawy o 
samorządzie gminnym, te zasady przyjmuje Rada, ustaliła je w regulaminie nadawania 
tytułów i są one załącznikiem do projektu uchwały.   
Więcej pytań nie zgłoszono.  
 
Głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały do realizacji: 
Głosowanie: 15 głosów za 
                        0 głosów przeciw 
                       0 głosów wstrzymujących się 

 
 
d) określenia nagród i wyróżnień za wysokie wyniki sportowe w dziedzinie sportu   
    i kultury fizycznej oraz ustalania zasad i trybu ich przyznawania; 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym 
ze Statutem. 
Autopoprawkę Burmistrza do projektu uchwały zgłosiła Sekretarz M-G Stryków Pani Anna 
Sasin: 

• w tytule uchwały dodać zapis ,, dla mieszkańców Gminy Stryków ” 
• w załączniku do uchwały stanowiącym Regulamin przyznawania nagród i wyróżnień 

Burmistrza Miasta – Gminy Stryków ,,Za wysokie wyniki sportowe w dziedzinie sport 
i kultury fizycznej „ § 3 ust.1 w pkt . 3 , 4 i 5 wykreślić wyraz ,, jeden ” 

 
Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przedłożonego projektu uchwały?  Pytań nie 
zgłoszono.  

             Głosowanie nad wprowadzeniem autopoprawki: 15 głosów za 
                                             0 głosów przeciw 
                                     0 głosów wstrzymujących się  
           Głosowanie nad projektem uchwały z autopoprawką: 15 głosów za 
                                              0 głosów przeciw 
                                     0 głosów wstrzymujących się  

 
e) ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i  
    Mieszkaniowej w Strykowie; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym 
ze Statutem. Zapytał czy są uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 
Radny Wojciech Cichosz  
Pytał, jak potraktować treść załącznika do tej uchwały, dotacja stanowi 190.000 zł, zasoby 
mieszkaniowe 7154 m², potem podzielona jest jedna suma przez drugą i daje to wskaźnik w 
złotych 26, 56 zł za m². Radny mówił, że zastanawia go sposób policzenia tej stawki. Według 
radnego policzono to od niewłaściwej strony. Czy limit dotacji był ustalony wcześniej? 
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Zastępca Burmistrza M-G Stryków Pani Bożena Motylińska wyjaśniła, że dotacja ta jest 
na poziomie roku ubiegłego, jest wyliczona na podstawie kalkulacji dochodów i wydatków w 
zakresie gospodarki mieszkaniowej i wzrosła o 5, 4% w stosunku do roku ubiegłego, dlatego, 
że ogólna powierzchnia mieszkaniowa zmniejszyła się, ponieważ około 400 m² w ciągu roku 
sprzedaliśmy. 
Radny Cichosz uznał wyjaśnienie, ale z matematycznego punktu widzenia według radnego 
powinny być metry kwadratowe przemnożone przez stawkę za 1 m² i wtedy otrzymujemy 
kwotę dotacji. 

          Głosowanie nad projektem uchwał: 15 głosów za 
                                             0 głosów przeciw 
                                     0 głosów wstrzymujących się  

 
f) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym  
   dzierżawcą nieruchomości; 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym 
ze Statutem. Zapytał czy są uwagi do przedłożonego projektu uchwały? Pytań nie zgłoszono. 

        Głosowanie nad projektem uchwały: 15 głosów za 
                                             0 głosów przeciw 
                                     0 głosów wstrzymujących się  

 
g)  wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu zabudowanej nieruchomości  
     stanowiącej własność gminy położonej w Strykowie przy ul. Grunwaldzkiej 29A; 
   dzierżawcą nieruchomości; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym 
ze Statutem. Zapytał czy są uwagi do przedłożonego projektu uchwały? Pytań nie zgłoszono. 
 

        Głosowanie nad projektem uchwały: 15 głosów za 
                                             0 głosów przeciw 
                                     0 głosów wstrzymujących się  

 
h) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemców w drodze bezprzetargowej 
samodzielnych lokali mieszkalnych stanowiących własność gminy; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym 
ze Statutem. Zapytał czy są uwagi do przedłożonego projektu uchwały? Pytań nie zgłoszono. 
 

        Głosowanie nad projektem uchwały: 15 głosów za 
                                             0 głosów przeciw 
                                     0 głosów wstrzymujących się  

 
i) ustalenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu poboru tych opłat w drodze 
inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso; 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym 
ze Statutem.  
Pan Lech Pach Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Gruntami 
w Urzędzie M-G Stryków w imieniu Burmistrza przedstawił autopoprawkę: 

• w § 1 ust.1 pkt. 3 dodać zapis w wierszu pierwszym ,, zajmujących do 4 m² 5 zł ” 
           Głosowanie nad projektem uchwały z autopoprawką: 15 głosów za 
                                             0 głosów przeciw 
                                     0 głosów wstrzymujących się  

 
Radny Wojciech Cichosz zgłosił wniosek o wprowadzenie zapisu w wierszu drugim tego 
punktu o brzmieniu ,, zajmujących powierzchnię od 4 do 8 m² ” 

 Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki Burmistrza oraz wniosku radnego Pana                           
                                                              Wojciecha Cichosza: 15 głosów za 
                                             0 głosów przeciw 
                                     0 głosów wstrzymujących się  

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przedłożonego projektu uchwały?  
Radny Grzegorz Kuna  
Mówił o tym, że ten projekt uchwały związany jest z projektem budżetu na przyszły rok. 
Zdaniem radnego, skoro mówi się o opłatach targowiskowych to należy wyjaśnić kilka spraw 
związanych z tym targowiskiem, a mianowicie: 

• radny rozumie, że targowisko jest cały czas w przebudowie, ale nad tym bałaganem, 
jaki tam jest nikt nie panuje – wjeżdżając na targowisko po prawej stronie, tam gdzie 
mają znajdować się produkty rolne to jest tam dużo wolnych miejsc natomiast 
handlujących jest bardzo dużo przy ulicy Targowej. Czy ci, którzy handlują przy ul. 
Targowej płacą opłatę targową? Zdaniem radnego od nich nie należy chyba nawet 
pobierać takiej opłaty, bo jest to poza targowiskiem.  

• stoiska na placu targowym są prostopadłe do ścieżek przejazdowych, a niektórzy 
handlujący z samochodami ciężarowymi ustawiają się równolegle do ścieżek i 
zajmują nie jedno miejsce, ale trzy. Radny jest przekonany, że nie płaci z tego tytułu 
więcej. Plac targowy zamienia się w parking. Proszę pana Burmistrza o to, ażeby 
przez kontrolę wewnętrzną coś z tym zrobić. 

Pocieszające według radnego jest to w projekcie uchwały, że mniej będziemy płacić za 
inkaso. 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski mówił, że trudność polega na tym, że 
budowa targowiska trwa i targowisko funkcjonuje cały czas. Do momentu zakończenia 
budowy stanowisk zarządca zostanie zobligowany, aby zrobić porządek z handlem poza 
targowiskiem. 
Radny Wojciech Cichosz przypomniał, że w poprzedniej uchwale o opłatach targowych 
duże kontrowersje wzbudził zapis, lub brak zapisu o opłatach rezerwacyjnych. Czy 
pominięcie zapisu o opłatach rezerwacyjnych w projekcie tej uchwały to jest działanie 
celowe, czy pozostawiamy to w gestii zarządcy targowiska? 
Radny Józef Migdałek mówił o tym, że jeżeli na targowisku będzie panował bałagan to 
opinia zostanie zszargana – właściwie już jest: 

• handlują na chodniku gdzie ludzie nie mogą przejść tylko muszą iść chodnikiem. Ten, 
który zbiera opłaty nie reaguje – jego też trzeba kontrolować;  
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• na rynku nie widać policji – są za to złodzieje; 
• potrzebna jest częstsze kontrole Sanepidu – nie raz na rok  
 

Radny Witold Śliwkiewicz odniósł się do wypowiedzi radnego Kuny i stwierdził, że 
targowisko jest określone, handel wzdłuż ulicy to nie sprawa zarządcy czy dyrektora 
gospodarki komunalnej, ale innych. Radny nie jest za zwiększaniem kontroli, o których 
mówił radny Migdałek. 
Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski wyjaśnił, że to zarządca ma obowiązek 
dbania o porządek na targowisku i wokół niego, jeżeli ma z tym problem to zgłasza 
odpowiednim organom, co zaś tyczy kontroli to jest tak, że komisje czy Rada wypracują 
wniosek do policji o częstsze kontrole, policja się pojawia. Natomiast na zebraniach 
mieszkańcy mówią, że jest to za często i z tego tytułu jest tez niezadowolenie. 
 
Radny Andrzej Pożarlik mówił o tym, że sprawa targowiska omawiana była na ostatnim 
posiedzeniu Komisji Ładu. Radny pytał: 

• czy proponowany nowy podział z poboru inkasa przez zarządzającego targowiskiem 
(do tej pory 50% z zainkasowanych i wpłaconych kwot- propozycja 30%) będzie 
wystarczający na pokrycie kosztów związanych z utrzymaniem targowiska, gdzie w 
tej chwili są już wybudowane sanitariaty, które będą wymagały utrzymania w 
należytym porządku; 

• czy jest przewidywana ochrona targowiska lub monitoring w celu zapobieżenia 
dewastacji, jakie będą koszty? 

• kto będzie pokrywał koszty oświetlenia targowiska – zarządca czy może zostaną one 
włączone do ogólnych kosztów oświetlenia ulicznego. 

 
Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski odpowiedział, że po przedstawieniu 
kalkulacji kosztów utrzymania przez zarządcę będzie wiadomo, jaka jest ich wysokość. 
Radny Andrzej Pożarlik mówił o tym, że handel węglem, zbożem i innymi produktami 
wzdłuż pasa ulicy Targowej jest niedopuszczalny tak samo jak i we wjeździe na 
targowisko. Są od tego służby porządkowe i można zrobić z tym porządek. 
Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski mówił o tym, że projekt budowy 
targowiska był dyskutowany na komisji rolnictwa i wszyscy radni zapoznali się z tym 
projektem. Są tam wyznaczone sektory gdzie będzie można handlować określonym 
towarami. 
 
Zastępca Burmistrza M-G Stryków Pani Bożena Motylińska wyjaśniła, że opłata 
rezerwacyjna nie jest wymieniona w ustawie o opłatach i podatkach lokalnych i nie 
mieści się w katalogu opłat, które pobiera Gmina. Może być to określone na zasadzie 
umowy cywilnoprawnej pomiędzy zarządcą targowiska, a handlującym. W związku z 
tym nie możemy ingerować w opłaty rezerwacyjne. 

 Głosowanie nad projektem uchwały z autopoprawką Burmistrza i wnioskiem radnego                       
                                                                                Cichosza: 15 głosów za 
                                             0 głosów przeciw 
                                     0 głosów wstrzymujących się  
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 j ) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny od Skarbu Państwa działek  
                stanowiących drogi położonych we wsi Sosnowiec i Smolice; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym 
ze Statutem. Zapytał czy są uwagi do przedłożonego projektu uchwały? Pytań nie zgłoszono. 
 
 

        Głosowanie nad projektem uchwały: 15 głosów za 
                                             0 głosów przeciw 
                                     0 głosów wstrzymujących się  

 
k ) przyjęcia tekstu jednolitego statutu Związku Międzygminnego ,,BZURA”; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym 
ze Statutem. Zapytał czy są uwagi do przedłożonego projektu uchwały? Pytań nie zgłoszono. 

        Głosowanie nad projektem uchwały: 15 głosów za 
                                             0 głosów przeciw 
                                     0 głosów wstrzymujących się  

 
l ) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2008 oraz   
    aktualizacji planu finansowego ZGKiM w Strykowie na rok 2008; 

Przewodniczący Rady poinformował, że przedkładany projekt uchwały został przesłany 
radnym w terminie zgodnym ze Statutem oraz projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji, zapytał czy są pytania do projektu uchwały.  
Pytań nie zgłoszono.  

    Głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały do realizacji: 
Głosowanie: 15 głosów za 
                        0 głosów przeciw 
                        0 głosów wstrzymujących się 

 
ł) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2009 rok; 

Przewodniczący Rady poinformował, że przedkładany projekt uchwały został przesłany 
radnym w terminie zgodnym ze Statutem oraz projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji, zapytał czy są pytania do projektu uchwały.  
Pytań nie zgłoszono.  
Pani Skarbnik poinformowała, że został ogłoszony Monitor Polski i poprosiła o dopisanie 
w § 1 daty ogłoszenia: „M.P. z dnia 17.10.2008 r., Nr 81, poz. 717” 

    Głosowanie w sprawie przyjęcia autopoprawki 
Głosowanie: 15 głosów za 
                        0 głosów przeciw 
                        0 głosów wstrzymujących się 

    Głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały do realizacji: 
Głosowanie: 15 głosów za 
                        0 głosów przeciw 
                        0 głosów wstrzymujących się 
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  m ) ustalenia stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta-Gminy Stryków na 
2009 rok; 

Przewodniczący Rady poinformował, że przedkładany projekt uchwały został przesłany 
radnym w terminie zgodnym ze Statutem oraz projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji, zapytał czy są pytania do projektu uchwały.  
Pytań nie zgłoszono.  

    Głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały do realizacji: 
Głosowanie: 15 głosów za 
                        0 głosów przeciw 

                        0 głosów wstrzymujących się 
 
n) określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych; 

Przewodniczący Rady poinformował, że przedkładany projekt uchwały został przesłany 
radnym w terminie zgodnym ze Statutem oraz projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji, zapytał czy są pytania do projektu uchwały.  
Pytań nie zgłoszono.  

    Głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały do realizacji: 
Głosowanie: 15 głosów za 
                        0 głosów przeciw 

                        0 głosów wstrzymujących się 
 
 Ad. 10. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków radny Włodzimierz Grochocki odczytał 
wnioski przyjęte do protokołu:  
 

Wniosek 1. Zwrócić się do MPK Łódź o zmianę gabarytu autobusu linii 60 na 
większy, kursu odjeżdżającego ze Strykowa ok. godz. 7.00 i oznaczenie autobusów 
zgodnie z trasą. 

  
Głosowanie: 12 głosów za 
                        0 głosów przeciw 
                        0 głosów wstrzymujących się, 
Radni nieobecni na sali: Karol Lenart, Andrzej Pożarlik, Teodor Kołodziejczyk. 
 
Wniosek 2. Zwrócić się do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o usunięcie drzew 
w pasie drogowym drogi powiatowej w Koźlu na wysokości Szkoły 
Podstawowej w celu umożliwienia wybudowania zatoczki. 
 
Głosowanie: 12 głosów za 
                        0 głosów przeciw 
                        0 głosów wstrzymujących się, 
Radni nieobecni na sali: Karol Lenart, Andrzej Pożarlik, Teodor Kołodziejczyk. 
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Głosowanie przyjęcia protokoły Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXVI sesji 
Rady Miejskiej w Strykowie: 12 głosów za 
                                                  0 głosów przeciw 
                                                 0 głosów wstrzymujących się, 
 
Radni nieobecni na sali: Karol Lenart, Andrzej Pożarlik, Teodor Kołodziejczyk 
Protokół Komisji Uchwał i Wniosków na XXVI sesji Rady Miejskiej w dniu 31 
października 2008 r. został przyjęty.  

  
 
Ad. 11. Zamknięcie obrad. 
 
 
 Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Strykowie 
prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej dokonał zamknięcia sesji. 
 
 
Protokołowała: 
Z. Kubiak  
E. Tomczak  
           
        Przewodniczący  
       Rady Miejskiej w Strykowie  
 
        Paweł Kasica  
 
 

 


